
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1706

Vil ministeren som opfølgning på samråd den 16. juni 2020 vedr. Kammeradvokaten re-

degøre for, hvorvidt hyrdebrevet, som daværende innovationsminister Sophie Løhde ud-

sendte i maj 2017 til samtlige ministerier indeholdende retningslinjer for brugen af Kam-

meradvokaten, fortsat efterleves af de enkelte ministerier. Vil ministeren i bekræftende

fald oplyse, hvor mange gange hyrdebrevet er blevet efterlevet med den konsekvens, at

der er valgt en anden juridisk rådgiver end Kammeradvokaten? Og vil ministeren i be-

nægtede fald redegøre for årsagen til, at de enkelte ministeriet ikke har efterlevet hyrde-

brevet i deres valg af juridisk rådgiver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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